

## Referat fra bestyrelsesmøde den 23. marts 2022

### Revisionsprotokollat

Vi gennemgik revisionsprotokollatet og kan godkende, hvis vi får rettet det med de 2 opkrævningsår.

### Forberedelse af DM22

Det er pt 10 tilmeldte. Vi skal huske selv at tilmelde os (alle).

### Tentativ plan for delegeretmødet

Fredag – skåle med regionslederne (MES sender en mail)

Lørdag

08:00 Morgenmad (Ditte)

09:00-09:45 – Velkommen og kaffe (velkomst med succeshistorier - MES)

09:45-10:00 – Valg af dirigent og godkendelse af dagsorden

10:00-10:45 – Bestyrelsens beretning inkl. debat

10:45-11:00 – Pause

11:00-12:30 – Workshop

12:30-13:30 – Frokost (UFO og UFI får mulighed for at fremsætte call inden vi går i gang med workshops - REGI)

13:30-15:30 – Tema-workshop

15:30-16:00 – Pause

16:00-17:00 – Debat og vedtagelse af arbejdsprogram

Gallafest og kåring

8:00 – morgenmad og kaffe

9:00 – oprydning (Michael er indpisker)

10:00 – i gang igen

### Workshop model

Sofie og Michael gennemgik deres foreløbige planer.

Formiddag: Foreningens tre største succeser

Eftermiddag: Flere moduler man kan vælge imellem (kræver mindst 2 timer)

- Fredsaspektet (MES?)
- Økonomi – under overvejelse pga. overlap med regnskab og budget gennemgang
- Det frivillige liv (Sara Brandt)
- Udbred kendskabet til foreningen (kunder i butikken) (MRS + evt. TLA)
- Kompetenceudvikling og uddannelse – under overvejelse, afventer svar fra UG
- Aktive regioner / aktiv forening – under overvejelse pga. overlap med andre workshops

Outputtet fra workshopsne er en fremlæggelse i plenum og referatet fra dette vedhæftes som et addendum til arbejdsprogrammet og DM-referatet, så det bliver et værktøj i foreningens drift i det kommende år.

Michael og Sofie melder rammerne ud snarest. Tanken er ikke et tovholderen skal lave et oplæg. Tovholderen skal have nogle spørgsmål parat (3-5 stk.) til at skabe debat og være den som skal sikre at der holdes styr på tidsplanen og at resultaterne af debatten rapporteres tilbage i plenum.

### Opgavefordeling

- Dirigent: Sara Brandt
- Referent: Mads-Erik (SEK)
- Bestyrelsens beretning: Marie
- Gennemgang af budget og regnskab: Michael lavet er ppt show
- Vedtægtsændringsforslag: Marie
- Stemmetællere: - MRS holder øje med tilmeldingerne og prikker gode kandidater Ditte spørger Elver) (plan B: Henrik, Regi)
- Kritisk revisor: Hanne & Lars
- Tryghedsværter: Fredag – Ditte | Lørdag - Michael & Sofie
- Madmor: Fredag – Ditte | Lørdag – Thygesen++ (Regi spørger Mie Hartvig, Henrik spørger Søren)
- Kåring af årets: Marie (Ditte spørger Elver)
- Praktiske grise - indtjekning: Ditte + Mads-Erik
- Ølhentning fredag: Ditte
- Oprydning efter gallafesten: Alle
- Oprydning efter DM: Michael

Ditte skriver til Hanne om hun evt. vil bage kage.

### Eventuelt

- Ditte har drøftet muligheden for at etablere et "fredslegat" med de scholarship-penge som ingen har søgt. Der arbejdes videres med mulighederne i samarbejde med Helena Borch.
- Vi skal arbejde på at finde et bedre ord end "mad-mor" for dem som står i køkkenet. Evt. "Fodermester" er forslået eller hovmester.
- Kan vi give tid til at UFO og UFI får mulighed for at reklamere for KW og reentry. Regi tager kontakt.
- Kan man starte med en "feel good" announcement med alle de gode ting som sker lige nu fx placeringer (MES)
- Vi skal arbejde med vores interne kultur, så vi ikke skræmmer folk væk, fx "bollerummet" og "YFU'eren-plakaten" (hænger i loungen) skal ikke være offentligt tilgængelige. Det er en debat som må tages op på det kommende bestyrelsesmøde. Også indtænkes i en kommende samværdspolitik. Se evt. inspiration fra DUF's:

[https://duf.dk/fileadmin/user\\_upload/Editor/DUFs\\_samvaerspolitik\\_vedtaget-af-STY-2021-10-27\\_udpeget-nye-medlemmer-2022-0-184180\\_2\\_0.pdf](https://duf.dk/fileadmin/user_upload/Editor/DUFs_samvaerspolitik_vedtaget-af-STY-2021-10-27_udpeget-nye-medlemmer-2022-0-184180_2_0.pdf)